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§ 1  

Val av justerare och dag för justering 

1. Ordförande Maria Antonsson (MP) och vice ordförande 

Therese Carlborg (M) fick i uppdrag att justera dagens 

protokoll. 

2. Protokollet justeras den 28 augusti 2015. 

3. Anmäldes att protokollet från den 11 juni 2015 justerades 

den 15 juni 2015. 

4. Dagordningen godkändes. 

5. Upprop och närvaroregistrering verkställdes. 
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§ 2   

Medborgarförslag – Träfflokal för psykiskt 
funktionsnedsatta 

Beslut 

Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens utlåtande. 

 
Ärendet 

Föreningen RSMH Carpe Diem Östermalm/Lidingö inkom den 

5 mars 2015 med förslag om att förvaltningen ska 

iordningsställa en träfflokal i stadsdelen för personer med 

psykisk ohälsa. Föreningen framhåller betydelsen av en 

träfflokal med kravlös miljö och som inte är prestationsrelaterad 

för människor med psykisk ohälsa och med av nämnden anställd 

personal.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 16 mars 2015. 

Dnr 2015-160-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Den psykiska ohälsan bland unga 16-25 år i Sverige ökar. Det 

visar svenska såväl som internationella forskarrapporter. Enligt 

en enkätundersökning bland unga 18-25 år i Stockholms 

Stadsmissions ungdomsrapport (2013) uppgav 24 procent att de 

mår psykiskt dåligt. Vi menar att om den psykiska ohälsan ökar 

så markant och det faktum att befolkningen på Östermalm 

uppgår till närmare 70 000 invånare gör att det bör finnas 

underlag till att ordna acceptabla och tillgängliga träfflokaler 

liksom att ordna en sysselsättningsverksamhet i stadsdelen. 

 

Vi är införstådda med att det är förenat med vissa problem att 

hitta lämpliga träfflokaler, men majoriteten avser att inför nästa 

verksamhetsår se över stadsdelens arbete med insatser för 

personer med psykisk funktionsnedsättning för att ta fram 

förslag till utveckling. 
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§ 3  

Partiell revidering av delegationsordningen 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner den förändring som vidtagits i 

delegationsordningen. 

2. Beslutet gäller från beslutsdatum den 27 augusti 2015. 

3. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 

Vid nämndens sammanträde den 11 juni 2015 beslutade 

nämnden att godkänna ärendet ”Yttrande över Stadsrevisionen i 

Stockholms stads årsrapport 2014”. I ärendet visade revisionens 

granskning en mindre brist i rapportering av ej verkställda beslut 

enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till 

vissa funktionshindrade (LSS). Stadsdelsnämnden 

rekommenderades tillse att rapporteringen anmäls till nämnden 

och inte som enligt gällande delegationsordning till nämndens 

sociala delegation.  

 

Förvaltningen avser att i fortsättningen rapportera till 

stadsdelsnämnden enligt stadsrevisionens rekommendation. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 augusti 2015. 

Dnr 2015-022-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 4   

Ny parklek i Norra Djurgårdsstaden (Jackproppen 1) – 
genomförandeärende 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden fattar genomförandebeslut om en ny 

parklek i fastigheten Jackproppen i Norra Djurgårdsstaden 

enligt detta tjänsteutlåtande. 

2. Stadsdelsnämnden uppdrag åt stadsdelsförvaltningen att 

beställa genomförandet av Fastighetskontoret. 

 
Ärendet 

Ett inriktningsbeslut gällande en ny parklek inom den nya 

detaljplanen Jackproppen 1 togs av stadsdelnämnden den 27 

november 2014 (Dnr 2014-633-2.6). Stadsdelsnämnden gav då 

förvaltningen i uppdrag att återkomma med underlag för ett 

genomförandebeslut.  

 

Parkleken ska vara en resurs för såväl förskolor, barnfamiljer 

och föreningar i området.  Den planeras ligga i Hjorthagsparken 

mellan etapp Västra och Motalaparken. En placering som gör 

den tillgänglig för boende både i stadsutvecklingsområdet och i 

”gamla” Hjorthagen och ger den förutsättningar att bli en 

mötesplats för hela området. 

 
Ärendets beredning 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 augusti 2015. 

Dnr 2015-469-2.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 5   

Ny förskola i Norra Djurgårdsstaden (Gasverket 
västra, hus 11) – genomförandeärende 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förslaget om en ny förskola i 

Gasverket västra, hus 11 Norra Djurgårdsstaden enligt detta 

tjänsteutlåtande. 

2. Stadsdelsnämnden hemställer hos Kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande av att genomföra projektet 

med den nya förskolan. 

3. Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsförvaltningen att 

beställa genomförandet av Skolfastigheter Stockholm AB 

(SISAB) och att teckna hyresavtal med SISAB, under 

förutsättning att kommunstyrelsens ekonomiutskott 

godkänner projektet. 

 
Ärendet 

Skolfastigheter Stockholm AB (SISAB) har på uppdrag av 

stadsdelsförvaltningen tagit fram en förslagshandling gällande 

byggnation av en förskola i hus 11 med tillbyggnad.  

 

Ett inriktningsärende gällande en ny förskola i Gasverket västra 

– hus 11 behandlades av stadsdelsnämnden den 14 juni 2012 

(Dnr 2012-371-2.6.).  

 

Förskolan är cirka 803 kvm fördelad på fyra hemvister och en 

utegrupp med tillgång till en separat hemvist. Förskolan får gård 

på två sidor om huset. Gården utformas med fokus på gröna ytor 

och hållbarhet. Förskolan har ett mottagningskök. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 18 augusti 2015. 

Dnr 2015-222-2.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6   

Gustav Adolfparkens parklek 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ärendet 

Beslut om övertagande fattades av stadsdelsnämnden den 19 

februari 2015. Förvaltningens svar på en skrivelse gällande 

parkleken behandlades av nämnden den 12 mars 2015 (Dnr 

2015-71-1.1.).  

 

Parkleken kommer att drivas från och med den 31 augusti av 

Östermalms stadsdelsnämnd. Förvaltningen återkommer i detta 

tjänsteutlåtande med information om det aktuella läget för 

återkommunaliserande av Gustav Adolfparkens parklek.  

 

Övertagandeplan har upprättats den 4 mars 2015 mellan 

Banérporten AB och Östermalms stadsdelsnämnd.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 augusti 2015. 

Dnr 2015-397-1.2.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Östermalm stadsdelsnämnd 
Sammanträdesprotokoll 

27 augusti 2015 
Blad 9 

 

  

§ 7   

Cannabisprojektet 2015  

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ärendet 

År 2014 tilldelades stadsdelsförvaltningen medel från 

socialförvaltningen för att starta ett cannabisprojekt på 

Östermalm, som ett sätt att arbeta förebyggande mot cannabis 

bland ungdomar. Projektet ”Visa att du bryr dig” vänder sig till 

skolpersonal, elever och föräldrar i år nio till och med år två på 

gymnasiet. Projektet består av tre delar - en utbildning för 

skolpersonal, ett lektionsupplägg för elever och föräldramöten. 

Skolpersonalen får cannabiskunskap och utbildas i ett särskilt 

framtaget lektionsupplägg. Den utbildade skolpersonalen skall 

sedan ha lektioner där eleverna får möjlighet att diskutera och 

reflektera kring cannabisfrågan. Föräldramötena innehåller 

cannabiskunskap, lägesbild samt tips och råd till föräldrar. 

 

Förvaltningen informerar i detta tjänsteutlåtande om 

cannabisprojektet 2015. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 juli 2015. 

Dnr 2015-432-1.2.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8   

Tiggeriförbud – ändring av stadens allmänna 
ordningsföreskrifter 

Beslut 

1. Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering.  

 
Ärendet 

Företrädare för Sverigedemokraterna i Stockholm har i en 

motion till kommunstyreslen föreslagit att det i stadens 

allmänna ordningsföreskrifter enligt 14§ ska intas ett allmänt 

förbud mot tiggeri samt att sociala myndigheter i kommunen 

inte ska bevilja medel, livsmedel, bohag eller på annat sätt 

understödja förekommande tiggeri hos hitresta EU-medborgare.  

 

Förvaltningen anser att beslut om hur arbetet med fattiga EU-

medborgare ska bedrivas bör tas på en stadsövergripande nivå 

då det är viktigt att staden har ett enhetligt arbetssätt i dessa 

frågor. 

 

Förvaltningen anser att stadens bistånd till akuta sovplatser, mat 

samt hemresor ska fortsätta som tidigare.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 18 maj 2015. 

Dnr 2015-274-1.5.1.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Vi anser inte att någon människa ska behöva tigga för sin 

överlevnad. Att kriminalisera utsatta människors försök att 

försörja sina familjer kommer inte ta någon ur fattigdom. Att 

anta lokala ordningsföreskrifter för att förbjuda tiggeri medför 

inte bara långtgående inskränkningar av den enskildes frihet 

utan strider även mot intentionerna i Sveriges folkrättsliga 

åtaganden. 
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Sverige har ratificerat FN:s konvention om ekonomiska, sociala 

och kulturella (ESK) rättigheter och har därmed en skyldighet 

att respektera, skydda och främja de rättigheter som återfinns i 

konventionen. Enligt Maastrichtriktlinjerna som klarlägger 

fastställandet av brott mot ESK-rättigheterna strider det mot 

konventionen att kriminalisera utsatthet. Ett exempel som ges i 

riktlinjerna är att kriminaliserande av hemlöshet innebär en 

överträdelse av konventionen. 

 

Sverige och Stockholm har ett ansvar för de utsatta EU-

medborgare som vistas i vår stad och befinner sig i nöd. Att anta 

lokala ordningsföreskrifter för att förbjuda tiggeri löser inte 

några problem för den här gruppen utan gör istället utsatta 

människor än mer utsatta.  

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Therese Carlborg m.fl. (M) och ledamoten 

Mimmi Deljerud Engholm (FP) anmälde ett särskilt uttalande 

enligt följande. 

 

Stockholms stad har precis som många andra kommuner runt 

om i Sverige mött en allt mer växande utmaning med fattiga 

EU-medborgare som söker sig hit för att under en tid få ihop 

pengar, ofta genom att tigga. Frågan är komplex ur flera 

dimensioner och lösningen är inte svart eller vit, så som 

Sverigedemokraterna försöker att framställa den och som deras 

motion vittnar om. 

Att förbjuda tiggeriet löser inte de utmaningar staden möter 

idag. Risken är att vi ger oss ut på ett sluttande plan där alla 

beteenden och verksamheter som i vissas ögon framstår som 

obehagliga eller anstötliga ska förbjudas. I förlängningen är 

detta oförenligt med ett fritt samhälle. 

 

De lokala ordningsföreskrifterna i kombination med Sveriges 

rikes lag möter idag de allra flesta utmaningar som finns, men 

samtidigt ser vi en utmaning i att gällande regelverk inte följs. 

Utgångspunkten är att Svensk lag gäller lika för alla. Vi vill se 

ett ökat agerande och samverkan mellan polis, kommun och 

andra berörda aktörer för att upprätthålla den lagstiftning som 

finns. Det är här viktigt att agera för att både förebygga olagliga 

bosättningar, nedskräpning och säkerställa att ingen människa 

utnyttjas eller utsätts för brott.  

 

Alliansen har arbetat aktivt för att finna en lösning på de 

utmaningar vi ser. Stockholms stad har under den senaste 

mandatperioden tagit ett socialt ansvar som har gått utöver vad 
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staden är ålagd att göra enligt socialtjänstlagen. Vi ska fortsätta 

ta det ansvaret, men samtidigt vara klara över att Stockholms 

stad inte kan tillhandahålla någon långsiktig lösning på de 

utsatta EU-medborgarnas situation. En sådan lösning kan endast 

skapas i hemländerna. 
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§ 9   

Upprätthållande av ordning och trygghet i stadens 
offentliga rum 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden lämnar svar på remissen i enlighet med 

tjänsteutlåtandet.  

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Anna König Jerlmyr (M) och Andrea Ström (M) har via 

kommunstyrelsen inkommit med en motion om upprätthållande 

av ordning och trygghet i stadens offentliga rum (2015:9). 

Motionärerna beskriver situationen med att allt fler fattiga och 

utsatta EU-medborgare kommer till Stockholm för att tigga samt 

bosätter sig i parker, trottoarer och andra offentliga utrymmen. 

Detta ställer krav på såväl social hänsyn som trygghet och 

ordning i det offentliga rummet. Staden ska därför ges mandat 

att själv kunna upprätthålla ordningslagen och 

ordningsföreskrifterna. Bland annat genom att själva kunna 

anställa ordningsvakter som kan verkställa avhysningar och 

arbeta förebyggande så att inte fler bosättningar växer fram. 

Motionärerna yrkar att kommunfullmäktige beslutar att ge 

kommunstyrelsen i uppdrag att hemställa hos regeringen om en 

översyn av gällande lagstiftning för att möjliggöra för staden att 

inom den kommunala kompetensen tillse att de lokala 

ordningsföreskrifterna efterlevs. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 30 juni 2015. 

Dnr 2015-279-1.5.1.   
 

Förslag till beslut 

Ordföranden Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

yrkade att nämnden antar förvaltningens förslag till beslut. 

Vice ordförande Therese Carlborg m.fl. (M) yrkade bifall till 

moderaternas förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservation  

Vice ordförande Therese Carlborg m.fl. (M) reserverade sig mot 

beslutet till förmån för eget förslag enligt följande. 

 

Förslag till beslut 

 

att yrka bifall till motion 20115:9 om upprätthållande av ordning 

och trygghet i stadens offentliga rum 

 

att därutöver anföra följande 

 

Frågan om fattiga EU-medborgare har de senaste åren varit väl 

debatterad. Under Moderaternas och Alliansens styre i 

Stockholms stad inrättades stora delar av dagens arbete och 

insatser, vilket i många fall sträcker sig längre än vad 

socialtjänstlagen säger. Samtidigt är det viktigt att inga grupper i 

samhället ställs olika inför lagen, oavsett bakgrund eller 

härkomst. Svensk lag och ordningsföreskrifter ska gälla lika för 

alla. 

 

Alliansen har, och kommer fortsätta, arbeta aktivt för ett ökat 

agerande och samverkan mellan polis, kommun och andra 

berörda aktörer för att upprätthålla den lagstiftning som finns. 

Polisen måste ta sitt ansvar samtidigt som det behöver finnas ett 

tydligt politiskt mandat, både på lokal och nationell nivå, att 

agera både för att förebygga olagliga bosättningar, nedskräpning 

och säkerställa att ingen människa utnyttjas eller utsätts för 

brott. Frågan är också större än en enstaka kommun, Stockholms 

stad kan inte ensam lösa de utmaningar vi ser, därför har vi 

välkomnat den nationella samordnarens arbete.  

 

Att göra som den rödgrönrosa majoriteten och avvakta vidare 

utredning och diskussion i frågan är bara att skjuta de 

utmaningar vi ser framför oss på obestämd tid. Det behövs inte 

fler fina ord från vänsterstyret på såväl nationell som lokal nivå 

om ansvar och utredningar. Det behövs konkreta ageranden 

idag, och inte minst en politik som tar ansvar för de lokala 

utmaningar vi ser. Att hänvisa till de nationella slutsatserna är 

att ytterligare bromsa Stockholms arbete i frågan, ett arbete som 

tidigare legat i framkant och där mycket ligger till grund för 

många andra kommuners arbete. Stockholm ska som huvudstad 

alltid sträva efter att ligga i framkant, även nationellt sett. Vilket 

i sin tur kräver modiga politiker som tar ansvar.  

 
Röstförklaring 



 

Östermalm stadsdelsnämnd 
Sammanträdesprotokoll 

27 augusti 2015 
Blad 15 

 

  

Ledamoten Mimmi Deljerud Engholm (FP) lämnade en 

röstförklaring till eget förslag till beslut. 

Förslag till beslut 

 

1. att godkänna förvaltningens förslag till beslut 

2. att som röstförklaring anföra följande 

 

På flera platser har irreguljära boplatser bildats, både av EU-

migranter och av personer med hemvist i Stockholm. Människor 

ska inte behöva bo under sådana förhållanden som råder på 

dessa boplatser. De utgör inte människovärdiga bostäder, och 

om de blir långvariga tenderar den sanitära situationen på 

platsen att bli ohållbar. Boplatserna är också uppförda på mark 

avsedd för andra ändamål, och innebär i vissa fall ett konkret 

hinder mot att marken kan användas för dessa ändamål. I vissa 

kommuner har svårigheter att avhysa boplatser från privat mark 

skapat stora olägenheter för markägare. 

 

För att förhindra att den humanitära situationen blir ohållbar 

måste Stockholms stad avhysa människor från dessa boplatser. 

Avhysningarna ska ske på ett rättsäkert sätt, med respekt för den 

enskildes värdighet, integritet och egendom. 

 

Avhysningar bör även framgent utföras av polisen och inte av 

privata eller kommunala ordningsvakter. Den typ av ingrepp i 

den enskildes boende och privata sfär som en avhysning innebär 

bör polisen ansvara för. 

 

Vi välkomnar ytterligare förslag från den nationella 

samordnaren om hur avhysningar kan ske snabbare med bevarad 

rättsäkerhet. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Diskriminering och fattigdom tvingar människor till livsval som 

driver dem från barn, familj och hem för att söka försörjning i 

andra länder. Vi delar motionärernas beskrivning av att 

situationen är komplex och kräver långsiktiga lösningar då 

situationen sätter stor press på alla berörda.  Men den största 

utmaningen, och vårt fokus, ligger i att förbättra individernas 

livssituation.  
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Människor som inrättat tillfälliga boplatser på Stockholms gator, 

i parker och i skogsområden lever i en humanitärt och 

medmänskligt helt oacceptabel miljö. Staden har idag ett 

regelverk för hur staden ska hantera bosättningar som 

uppkommer.  Det är polisens uppgift att upprätthålla lag och 

ordning och när särskilda insatser behöver göras sker de i 

samråd mellan polis, kronofogdemyndigheten, 

socialförvaltningen och andra berörda förvaltningar. Att anlita 

ordningsvakter för att utföra polisiära sysslor är inte en hållbar 

lösning eftersom det vare sig är en del av deras profession eller 

mandat att kunna lösa de situationer som kan komma att uppstå. 

 

Stockholms stads program för fattiga EU-medborgare är under 

framtagande. I början av 2016 skall den nationelle samordnaren 

presentera riktlinjer för hur arbetet med utsatta EU-medborgare 

ska bedrivas på kommunnivå. Vi anser att breda lösningar i 

samförstånd är den enda framkomliga vägen för att hjälpa de 

utsatta människor som vistas i vår stad.    
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§ 10   

Detaljplan för Repslagaren 37 i stadsdelsen 
Östermalm- Dp 2014-10799 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Stadsbyggnadskontoret har bjudit in till samråd om förslag till 

detaljplan som syftar till att skapa utvecklingsmöjlighet för ett 

befintligt kontorshus i fastigheten Repslagaren 37 i korsningen 

Humlegårdsgatan och Majorsgatan. Tillkommande kontorsytor 

planeras genom en påbyggnad med indragen våning på 

Majorsgatan, en ombyggnad av den befintliga terrassen längs 

Humlegårdsgatan samt en tillbyggnad på fastighetens innergård.  

 

Stadsförvaltningen är positiv till detaljplaneförslaget som är i 

linje med översiktsplanen för Stockholm där det anges att den 

centrala staden ska stärkas och fortsätta utvecklas. 

Förvaltningen instämmer i stadsbyggnadskontorets bedömning 

att planförslaget tar hänsyn till byggnadens egen modernistiska 

arkitektur samt till övriga kringliggande grannfastigheter och 

inte påverkar kvarterets skala mot omgivande gaturum. 

Förvaltningen ser positivt på att tillbyggnaden på innergården 

planeras få en grön vägg i form av olika klätterväxter samt ett 

grönt tak för att ge innergården ett grönare intryck och förbättra 

kapaciteten för att ta hand om dagvatten.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 augusti 2015. 

Dnr 2015-368-1.5.3.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios (V) anmälde ett 

särskilt uttalande enligt följande. 

 

Samrådet gäller förslag till detaljplan för kontorshuset 

Repslagaren 37 i korsningen Humlegårdsgatan och Majorsgatan. 

Fastighetsägaren önskar utöka kontorsytorna med påbyggnad av 

en indragen våning på Majorsgatan samt en ombyggnad och 
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förlängning av befintlig terrass mot Humlegårdsgatan. 

Dessutom avses att bygga en utbyggnad av fastighetens 

innergård. I förslaget har hänsyn tagits till omgivningens 

ljusförhållanden och insyn från gårdsdelen.  

 

Byggnadens höjd mot Majorsgatan är anpassad till den 

intilliggande Trefaldighetskyrkan. Smala gator har tidigare 

kompenserats genom att hushöjden i gatans mittdel byggts lägre 

än övrig bebyggelse. På så vis har motstående fastigheters 

fasader fått del av sol- och dagsljus. Denna 

stadsbyggnadsprincip tycks nu vara på utgående. I det här fallet 

kommer den föreslagna påbyggnaden mot Majorsgatan inte att 

påverka ljusförhållandena i stort då nybyggnaden är indragen 

från gatan. 

 

En ny fönsterlös brandvägg på gården mot intilliggande 

fastighet planeras utföras grön i form av olika klätterväxter. 

Även taket ska utföras i grönt och ger innergården ett 

miljövänligt intryck.  

 

Vi är positiva till detaljplaneförslaget och föreslår att remissen 

besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.                                                       
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§ 11   

Detaljplan för Jackproppen 1 i stadsdelen Hjorthagen 
– Dp 2013-13780 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen är positiv till detaljplaneförslaget som är i linje 

med stadens övergripande planeringsinriktning och 

stadsutvecklingsområdets strategi att skapa en tät och blandad 

bebyggelse. Förslaget bedöms innebära en varsam omvandling 

av den ianspråktagna marken till bostäder och förskola samt 

parklek som tar hänsyn till Hjorthagsparkens naturlandskap och 

det befintliga bostadsområdet Abessiniens kulturvärden.  

 

Förvaltningen ser också positivt på skapandet av en tryggare 

passage mellan Abessinien och den nya bostadsbebyggelsen 

väster om Hjorthagsparken samt ett nytt sammanhängande 

grönstråk i området.  

 

Den nya parkleken innebär en lokal med möjlighet till 

organiserad verksamhet som kan skapa förutsättning för en 

naturlig mötesplats för barn och ungdomar från den nya och 

gamla bebyggelsen i området.  

 
Ärendets beredning 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 30 juni 2015. 

Dnr 2015-384-1.5.3.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 12   

Föreskrifter om anmälan för samråd samt 
konsekvensutredning, Kungliga nationalstadsparken 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänstutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 

Länsstyrelsen har tagit fram ett förslag till föreskrifter om 

anmälan för samråd enligt 12 kap. 6 § andra stycket 

miljöbalken. Innebörden av förslaget är att en anmälan för 

samråd enligt 12 kap. 6 § miljöbalken alltid ska göras för vissa 

verksamheter eller åtgärder som kan skada naturmiljön i 

Kungliga Nationalstadsparken. Det rör i huvudsak om åtgärder 

som kan skada skyddsvärda träd och anläggandet av vissa 

grusade eller på annat sätt hårdgjorda ytor som tar 

vegetationstäckt mark i anspråk.  

 

Länsstyrelsen har vidare tagit fram en konsekvensutredning 

enligt förordningen (2007: 1244) om konsekvensutredning vid 

regelgivning. 

 

Förvaltningen delar länsstyrelsens uppfattning om att det är 

viktigt att värna Nationalstadsparkens parklandskap och 

naturmiljöer samt ser positivt på de förslag till reglering som 

remissen anger. Förvaltningen anser dock att det bör förtydligas 

hur efterlevnad av föreskrifterna ska kontrolleras och vilken 

påföljd som ska ges utifall reglerna överträds, då detta inte 

framgår i remissen. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 30 juni 2015. 

Dnr 2015-399-1.5.1.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Kungliga Nationalstadsparken hyser höga natur- och 

kulturvärden både nationellt och internationellt. För att skydda 
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parken har Länsstyrelsen Stockholm funnit att föreskrifter om 

anmälan för samråd vid arbeten i parken är lämpliga. 

Länsstyrelsen kan efter en sådan anmälan förelägga om hur ett 

arbete skall utföras eller helt förbjuda det.  

 

Det här ärendet är en remiss angående ett förslag från 

Länsstyrelsen till beslut om sådant samråd. Vi stöder detta 

förslag till beslut. Vi önskar dock särskilt framhålla två punkter 

att beakta.  

 

1. Vi stöder vår förvaltnings uppfattning att det bör förtydligas 

hur efterlevnaden av föreskrifterna ska kontrolleras och ifall 

det blir aktuellt vilken påföljd som kan komma ifråga vid 

försummelse. 

  

2. För att fortlöpande bevara parkens naturvärden måste yngre 

träd få växa upp och bli gamla. Markägarna uppmanas 

därför med tanke på den långa erforderliga tiden att 

säkerställa långsiktig återväxt.                                
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§ 13   

Breddat utbud av feriejobb 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden lämnar svar på remissen i enlighet med 

tjänsteutlåtandet.  

2. Omedelbar justering.  

 
Ärendet 

Jan Jönsson (FP) har skrivit en motion om att feriejobb ger 

ungdomar viktiga framtidserfarenheter och något positivt att 

ägna sig åt under sommaren och andra lov. Referenser och 

kontaktnät som ungdomarna får gör dem mer 

konkurrenskraftiga på arbetsmarknaden. Feriejobben är en 

effektiv förebyggande insats då det i stadsdelar där alla har 

erbjudits sommarjobb minskat med brott, skadegörelse och 

orosanmälningar till socialtjänsten. Motionären för fram att det 

är viktigt att feriejobben inte blir en betald fritidsverksamhet 

utan att jobben består av arbetsuppgifter som verkligen behöver 

göras. Ungdomar ska också få möjlighet till att få sommarjobb 

utanför den egna stadsdelen. För att utvidga utbudet av feriejobb 

bör staden möjliggöra för företag att ta emot ungdomar med 

kommunalt stöd, vilket exempelvis görs i Botkyrka och 

Sollentuna kommun där det finns ett samarbete mellan kommun 

och näringsliv.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 juni 2015. 

Dnr 2015-376-1.5.1.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Sommarjobben är en prioriterad fråga för den nya politiska 

ledningen i Stadshuset. Genom sommarjobbet får många unga 

sitt första möte med arbetslivet och viktiga referenser inför 

framtiden. Tack vare vår satsning erbjöds i år över 10 000 unga 

Stockholmare chansen att sommarjobba. I vår stadsdel – 

Östermalm – fick 185 ungdomar möjligheten till ett 

sommarjobb. Det är betydligt fler än de 60 platser som erbjöds 
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ungdomar på Östermalm då Alliansen och Folkpartiet styrde 

Stockholms stad.     

 

Det är glädjande att Folkpartiet nu inser vikten av 

sommarjobben och vill främja dessa. Ett breddat utbud av 

feriejobb är mycket angeläget för att ännu fler ungdomar ska få 

möjlighet till den där viktiga första raden på CV:et. Det måste 

dock göras inom lagens ramar. Att finansiera gratis arbetskraft 

till privata företag är varken lagligt eller möjligt.     

 

I stadens sommarjobbssatsning har arbetsmarknadsförvaltningen 

fått uppdraget att utreda hur staden kan samverka med externa 

aktörer för att få fram fler sommarjobb. Ett lyckat exempel som 

provades denna sommar var samarbetet mellan stadsdelar och 

företrädare från kommunikationsbranschen via Stockholm 

Open. Vi fortsätter arbeta vidare i den andan för att fler unga 

stockholmare ska få sommarjobb.   
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§ 14   

Månadsrapporter 2015 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Totalt prognostiseras för året, efter resultatdispositioner ett 

nettoöverskott om 9,8 mnkr. Av överskottet återfinns 2,8 mnkr 

inom socialtjänsten och 2,0 mnkr inom barn och ungdom,  

4,0 mnkr inom äldreomsorgen och 1 mnkr inom nämnd och 

förvaltningsadministration. I prognosen ingår 

prestationsjusteringar med 10,7 mnkr vara 0,8 mnkr avser 

omsorg om funktionshindrade och 9,9 mnkr 

förskoleverksamhet. 

 

Dnr 2015-128-1.2.1. 
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§ 15   

Anmälan av Årsrapport 2014 – Hälsoskyddstillsyn av 
skolor och förskolor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Stockholms miljö- och hälsoskyddsnämnd har vid sammanträde 

den 19 maj 2015 fattat beslut i ärendet Årsrapport 2014 - 

Hälsoskyddstillsyn av skolor och förskolor (Dnr 2015-4625). 

Miljöförvaltningens rapport överlämnas till 

utbildningsförvaltningen och stadsdelarna Östermalm, Älvsjö, 

Hägersten-Liljeholmen, Skarpnäck, Rinkeby-Kista och 

Skärholmen. 

 

Syftet med miljö- och hälsoskyddsnämndens tillsyn är att 

upptäcka och se till att eventuella olägenheter åtgärdas, att 

verksamhetsutövarna ska få ökad kunskap om miljöbalken och 

förbättra rutiner för sin egenkontroll. Under 2014 har totalt 420 

inspektioner utförts på skolor och förskolor inom staden, 

inklusive inspektion av 54 nyanmälda verksamheter. 

 

Genomförd tillsyn visar att det föreligger brister bland annat vad 

gäller buller och ventilation. En slutsats som miljöförvaltningen 

drar från 2014 års tillsyn är att effekterna av tillsynen ökar då 

miljöförvaltningen fortsätter att driva ärenden mot de 

verksamheter där man hittar brister. Att lämna ansvaret till 

verksamhetens egenkontroll har inte fungerat. 

Miljöförvaltningen kommer därför att arbeta ännu mer med 

uppföljning av tillsyn och på det sättet verka för en förbättrad 

inomhusmiljö i Stockholms skolor och förskolor. 

 

Dnr 2015-366-1.6. 
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§ 16   

Uppföljning av stadens lex Sarah-rapportering 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Socialförvaltningen och äldreförvaltningen har genom en enkät 

till samtliga berörda nämnder följt upp rapporterade 

missförhållanden enligt bestämmelserna om lex Sarah under 

2014. 

 

Ärendet överlämnas till stadsdelsnämnderna för kännedom. 

 

Dnr 2015-402-1.2.1. 
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§ 17   

Anmälan av delegationsbeslut enligt 
delegationsordningen 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutade att paragrafen behandlas under 

nämndens slutna del. 

2. Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den 

till handlingarna. 
 

Ärendegrupp i 

delegations-

ordningen 

Datum Beslut Delegat 

2.15 

Lämna uppdrag 

om uppdrags-

upphandling till 

stadens centrala 

upphandlings-

entreprenör eller 

vid flera förvalt-

ningars gemen-

samma upphan-

dling lämna upp-

drag till direktör 

för den förvalt-

ning som driver 

upphandlingen. 

 

15-06-05 

 

Vidaredelegation 

till förvaltning-

schefen vid ser-

viceförvaltningen 

att för förvaltning-

ens räkning ge-

nomföra upphan-

dling av storkök-

sutrustning.  

Dnr 2015-377-

2.2.1. 

 

Teenie Bennerholt 

t.f. 

stadsdelsdirektör 

 

2.15 

Lämna uppdrag 

om uppdrags-

upphandling till 

stadens centrala 

upphandlings-

entreprenör el. vid 

flera förvalt-

ningars gemen-

samma upphan-

dling lämna upp-

drag till direktör 

för den förvalt-

ning som driver 

upphandlingen.

  

 

15-06-23 

 

Vidaredelegation 

till förvaltning-

schefen vid ser-

viceförvaltningen 

att för förvaltning-

ens räkning ge-

nomföra upphan-

dling av bårtrans-

porter av avlidna.  

Dnr 2015-425-

2.2.2. 

 

Teenie Bennerholt 

t.f. 

stadsdelsdirektör 

 

3.11    
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Disciplinpåföljd: 

skriftlig varning. 

15-06-13 Skriftlig varning 

tilldelad kock för 

upprepade sena 

ankomster m.m.  

Dnr 2015-327-

2.3.4. 

Teenie Bennerholt 

t.f. 

stadsdelsdirektör 

 

3.11 

Disciplinpåföljd: 

skriftlig varning. 

 

15-06-24 

 

Skriftlig varning 

tilldelad barnskö-

tare för utdelande 

av örfil mot 

kollega.  

Dnr 2015-424-

2.3.4. 

 

Teenie Bennerholt 

t.f. 

stadsdelsdirektör 

 

3.11 

Disciplinpåföljd: 

skriftlig varning. 

 

15-06-24 

 

Skriftlig varning 

tilldelad förskollä-

rare för att ha varit 

påverkad av alko-

hol på ar-

betsplatsen.  

Dnr 2015-390-

2.3.4. 

 

Teenie Bennerholt 

t.f. 

stadsdelsdirektör 

 

3.9 

Avstängning med 

eller utan avlö-

ningsförmåner. 

 

15-06-15 

 

Avstängning av 

vårdare enligt AB § 

10 mom. 2 för 

olämpligt 

uppträdande gen-

temot en brukare 

och mot kollegor. 

Dnr 2015-394-

2.3.4. 

 

Teenie Bennerholt 

t.f. 

stadsdelsdirektör 

 

3.7 

Avgångs-

ersättning. 

 

 

15-07-10 

 

Avgångsersättning 

för en kock. 

Dnr 2015-440-

2.3.4. 

 

Teenie Bennerholt 

t.f. 

stadsdelsdirektör 

 

 

4.1.  

Besvara förvalt-

ningsremisser. 

 

 

15-06-26 

Remissvar i  

bygglovsärende 

avseende ändrad 

användning av kon-

tor till förskola, 

Oxenstiernsgatan 

31, Östermalm. 

 

Eva Broström 

avdelningschef 

Barn och Ungdom 
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Dnr 2015-411-

1.1.5.3. 
 

 

4.1.  

Besvara förvalt-

ningsremisser. 

 

15-07-27 

 

Remissvar i  

bygglovsärende 

avseende 

uppställning av 

skolpaviljong, Jä-

gmästargatan 25, 

Hjorthagen. 

Dnr 2015-445-

1.5.3. 

 

Eva Broström 

avdelningschef 

Barn och Ungdom 

 

4.1.  

Besvara förvalt-

ningsremisser. 

 

15-07-01 

 

Remissvar i  

bygglovsärende 

avseende ändrad 

användning av kon-

tor till förskola, 

Banérgatan 79, 

Ladugårdsgärdet. 

Dnr 2015-433-2.6. 

 

Eva Broström 

avdelningschef 

Barn och Ungdom 

1.1. 

Beslut om att 

avslå utlämnande 

av allmän  

handling eller 

uppgift samt 

uppställande av 

förbehåll i sam-

band med utläm-

nande till enskild. 

 

15-08-05 

 

Avslagsbeslut betr. 

en framställning 

om att ta del av 

stadsdelsnämndens 

diarium för att se 

hur många in-

skrivnings- och 

utskrivnings-

meddelanden från 

psykiatriska  

kliniker samt vård-

planer som förvalt-

ningen har mottagit 

under 2014 och 

2015. 

Dnr 2015-11-1.2.3. 

 

Barbro Stenvall 

t.f. avdelninschef 

socialtjänstavd. 

1.1. 

Beslut om att 

avslå utlämnande 

av allmän han-

dling eller uppgift 

samt uppställande 

 

15-07-30 

 

Avslagsbeslut betr. 

framställan att ta 

del av handlingar 

ur närståendes per-

sonakt. 

 

Birgitta Charlez 

t.f. avdelningschef 

äldreomsorgen 
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av förbehåll i 

samband med 

utlämnande till 

enskild. 

Dnr 2015-11-1.2.3. 
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§ 18   

Anmälan av promemoria 2015-08-27 med förteckning 
av inkommande brev, skrivelser m.m. 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Förteckning över inkomna brev, skrivelser, medborgarförslag 

och protokollsutdrag m.m. till Östermalms stadsdelsnämnd 

 

Från och med den 3 juni 2015 till och med den 18 augusti 2015 

 

A. Meddelande från Kommunstyrelsen och 

Kommunfullmäktige i Stockholms stad 

Protokoll från kommunstyrelsens ekonomiutskotts sammanträde den 

17 juni 2015 (utdrag) 

§ 18 Uppföljning av budget 2015 – Tertialrapport 1 per den 30 april 

med helårsprognos. Dnr 181-750/2015 

§ 19 Ny förskola i Norra Djurgårdsstaden (fastigheten Jackproppen 

1) - genomförandeärende 

Protokoll från kommunfullmäktiges sammanträde den 15 juni 2015 

(utdrag) 

§ 15 Kajstrategi för Stockholms Hamnar. Dnr 319-392/2015 

§ 18 Ändring i reglementen för kommunstyrelsen, servicenämnden, 

socialnämnden, stadsdelsnämnderna och överförmyndarnämnden. 

Dnr 105-775/2015 

§ 19 Elhandel inom kommunkoncernen Stockholms stad. Dnr 133-

783/2015 

§ 20 Ny maxtaxa inom förskolor och fritidshem. Dnr 140-955/2015 

§ 28 Inriktningsbeslut om att ingå finansiell samordning i 

Stockholm (inrättande av samordningsförbund) (FINSAM). Dnr 

111-184/2015 

 

A. Meddelande från Socialnämnden i Stockholms stad 

Protokoll från socialnämndens sammanträde den 9 juni 2015 

(utdrag) 

§ 15 Beskrivning av socialtjänsten i Stockholms stad 2014. Dnr 

3.1.1.-107/2015 

§ 20 Revidering av stödmaterial för samverkan och 

ansvarsfördelning mellan stadsdelsnämndernas verksamheter och 

skolan. Dnr 3.1.1.-237/2015 

§ 23 Delegation enligt lagen om vård av missbrukare i vissa fall 

(LVM) och förordnande enligt lagen med särskilda bestämmelser 

om vård av unga (LVU). Dnr 1.2.1.-095/2015 
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Protokoll från socialnämndens tillståndsutskotts sammanträde den 

28 maj 2015. 

Protokoll i sin helhet. 

 

B. Inkomna brev, skrivelser, medborgarförslag m.m. till 

Östermalms stadsdelsnämnd 
Medborgarförslag om utplacering av bajamajor Hjorthagsparken. 

Inkom den 17 juni 2015. 

Dnr 2015-405-1.2.4. 

Medborgarförslag om upprustning av lekplats i Fontänparken, 

Starrängsringen. Inkom den 27 juli 2015. Dnr 2015-461-1.2.4. 

Brev inkom den18 juni 2015 om sociala frågor som hanteras dels av 

stadsdelsförvaltningen dels av andra myndigheter. Dnr 2015-11-

1.2.3. 

Brev inkom den 18 juni 2015 om socialtjänst för barn. Dnr 2015-

11-1.2.3. 

Brev inkom den 2 juli 2015 angående förvaltningssvar i olika 

sociala frågor. Dnr 2015-11-1.2.3. 

Brev inkom den 4 augusti 2015 om träfflokal för funktionshindrade. 

Dnr 2015-11-1.2.3. 

Stockholms stad, avdelningen för stadsövergripande frågor 

Inkom den 12 juni 2015. Redovisning av PRIO-medel för barn och 

ungdom 2014.  

Dnr 2014-293-8. 

Stockholms stad, socialförvaltningen, administrativa avdelningen 

Inkom den 9 juni 2015. Genomgång av ansökningar och förslag till 

beslut, PRIO-satsning, delaktighet på boenden och sysselsättningar i 

kommunalregi. Dnr 2015-224-8. 

Stockholms stad, trafikkontorets nämndsekretariat 

Markanvisningsärende för kännedom till Östermalms 

stadsdelsnämnd. Inkom den 6 augusti 2015. 

 

C. Inkomna domar från Förvaltningsrätten i Stockholm 

samt dom/protokoll/beslut från Högsta 

förvaltningsdomstolen 

Förvaltningsrätten i Stockholm, avdelning 32 

DOM 2015-06-03 angående mål nr 31302-4, överklagan av 

Östermalms stadsdelsnämnds beslut av den 16 december 2014, § 

15, gällande laglighetsprövning enligt kommunallagen. 

Förvaltningsrätten avslår överklagandet. Dnr 2014-62-1.1. 

 

Förvaltningsrätten i Stockholm, avdelning 33 

BESLUT 2015-06-05 angående överklagat beslut, Östermalms 

stadsdelsnämnds beslut  

2015-05-28 § 2, gällande laglighetsprövning enligt kommunallagen; 

fråga om verkställighetsbeslut (inhibition) och muntlig förhandling. 
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Förvaltningsrätten avslår yrkandena om inhibition och muntlig 

förhandling. Dnr 2015-277-1.2.1. 

 

Högsta förvaltningsdomstolen 

BESLUT 2015-05-29 mål nr 2832-15 angående överklagande av 

Kammarrätten i Stockholms beslut den 7 april 2015 i mål nr 6628-

14. Laglighetsprövning enligt kommunallagen, fråga om 

prövningstillstånd. Högsta förvaltningsdomstolen meddelar inte 

prövningstillstånd. Kammarrättens avgörande står därmed fast. Dnr 

2013-651-1.1. 
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§ 19   

Information av stadsdelsdirektören 

T.f stadsdelsdirektör Teenie Bennerholt informerade nämnden 

att klippningen av stadsdelsområdets gräsytor inte fungerat 

tillfredsställande i sommar. Nämnden har en ny entreprenör som 

haft problem med underentreprenörer. Avdrag har gjorts på 

betalning till entreprenören och en straffavgift har utgått. 

Förvaltningen fortsätter att arbeta med frågan och förvaltningen 

har för avsikt att återkomma till nämnden med mer information 

längre fram i höst. 

 

Vidare lämnades information om det ärende som juridiska 

avdelningen handlägger vad gäller förskolans lokaler i 

Fältöversten. 

Medling kommer att ske mellan parterna i ärendet under hösten. 

 

Introduktion för nyanställd personal vid förvaltningen kommer 

att äga rum den 4 september och 11 september 2015. En busstur 

äger rum under eftermiddagen och nämnden inbjuds att anmäla 

sig till deltagande i bussturen. Nämndens sekreterare sänder ut 

meddelande till nämnden om anmälan den 1 september 2015. 
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§ 20   

Övriga frågor 

Ordföranden Maria Antonsson (MP) informerade nämnden om 

två konferenser som inkommit till förvaltningen. 

 

”Hur kan hemtjänst utvecklas”  - seminarium från 

Äldrecentrum, äger rum den 29 september 2015 kl. 13:00 – 

16:30. 

Intresserade anmäler sig till nämndens sekreterare. 

 

”Large parks in large cities” – konferens från 

Världsnaturfonden, äger rum 2-4 september 2015. Konferensen 

hålls på engelska.  

Intresserade anmäler sig till nämndens sekreterare. 

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att anmälningarna som inkommer 

till förvaltningen sänds till presidiet för beslut om antal 

deltagare från majoriteten respektive oppositionen.  

 

Vid deltagande i seminariet den 29 september 2015 samt 

konferensen den 2-4 september 2015 utgår ersättning för 

förlorad arbetsinkomst samt dagarvode. 
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§ 21   

Upphandling av matlådor – Hemtjänst Östermalm 
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§ 22  

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § 1 
p föräldrabalken (FB) 
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§ 23  

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § 1 
p föräldrabalken (FB) 
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§ 24  

Yttrande över ansökan om adoption enligt 4 kap 10 § 1 
stycket föräldrabalken (FB)  
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§ 25  

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 
Ärendet 

Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 4 juni 2015 

och 2 juli 2015. 

 

 
 


